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Antwoord college 
 

Tijden 
 

Pre-Corona tijd 
In de pre-Corona tijd gingen bijna alle vergadering fysiek door in een 

vergaderruimte: de gemeenteraad in de raadzaal en de commissies in de 
Panorama zaal. 

Tijdens deze vergaderingen mocht de burger mee komen volgen.  
De gemeenteraad werd nog extra live uitgezonden naar YouTube. Micro’s 

voor het geluid, een camera voor het beeld en ‘Live video production 
software’ op een computer dat geluid en beeld naar YouTube stuurt 

(manuele acties zijn nodig voor starten en stoppen van de uitzending). 
 

Corona tijd 

Tijdens de Corona tijd gingen alle vergaderingen online via Microsoft teams, 
zowel de gemeenteraad als de commissies. 

Algauw werden deze vergaderingen ook live uitgezonden naar YouTube. Dit 
gebeurde door een medewerker van ICT die het geluid en beeld van de 

Teams vergadering met ‘Live video production software’ doorstuurde naar 
YouTube (manuele acties zijn nodig voor starten en stoppen van de 

uitzending). 
 

Post-Corona tijd 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


Wat de post-Corona tijd gaat brengen is nog niet duidelijk. Momenteel zien 
we een trend dat er hybride wordt vergaderd door de medewerkers: 

gedeeltelijk mensen die aanwezig zijn in een vergaderzaal en een deel die de 

vergadering mee volgt via Microsoft Teams. 
Zal dit de nieuwe standaard worden of gaan we terug naar enkel fysiek 

vergaderen, dat zal de toekomst uitwijzen.  
We moeten rekening houden met de verschillende mogelijkheden. 

 
Wat betekent dit voor de livestream van de commissies? 

 
We gaan er van uit dat de vergaderingen in de 3 vormen kunnen doorgaan: 

fysiek, online of hybride. 
De zalen Wollebrandt en Panorama en ook de raadzaal van het Sociaal Huis 

worden ingericht zodat hybride kan vergaderd worden. Een oplossing die 
zowel voor de raadscommissies als voor andere vergaderingen volgende 

maanden goed van pas zal komen. 
 

Wat betreft het streamen van deze Teams (of hybride-) vergaderingen 

vraagt dit telkens wel wat handelingen door een ICT medewerker, die 
daarmee ook heel de vergadering stand-by is. 

 
Wij onderzoeken op dit ogenblik of het mogelijk is om dit proces verder te 

automatiseren. Mogelijk kan dit mits inzet van bijkomende apparatuur. De 
kosten hiervan zijn wel op dit ogenblik niet opgenomen in het budget. 

 
In afwachting van de resultaten van dit onderzoek en een beslissing 

hierover, blijven wij de volgende commissievergaderingen streamen.  
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